
 

Bagsværd Skole 
Bagsværd Hovedgade 60, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 31 00 
E-mail: bagsvaerd@gladsaxe.dk 
 
 
Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
mandag d. 11. december  
 
 
 
 
Mødeleder: Isaac 
Referant: Lisbeth, souschef 
 
Afbud: Mary, Amanda, Christina, Helle 
 
1. Nyt fra:  
Skolelederen:  
-  Pres på vikaren pga sygdom, der en del sygdom blandt dem også.  
- Strategidag i ledelsen, hvor der bl.a. skulle drøftes skoleudviklingssamtaler, men det er skudt til hjørne, da 
politikerne gerne vil se på det en gang til. Nu afventes ny dato.   
- Skolen er nu der, hvor stillinger genopslås.  
- Den ny faglig leder er kommet godt i gang.  
- Der har været lidt for megen gang i den omkring udskolingens toiletter. Der bliver sat midler- tidige kame-
raer op indendørs, som en del af de præventive tiltag mod vapers, damp og snus. Det er et af de tiltag, som 
er sat i værk sammen med forvaltningen og SSP.   
 
Formanden: 
-  Kontaktforældremøde d.21.februar, det skal planlægges 
-  Årsmøde d.21. marts, det skal planlægges 
 
Eleverne:  

- Intet nyt fra elevrådet, men gallafesten fylder. 
 

Øvrige:  
-  
Input fra forældre: 
- 
 
2. Økonomi – resultat 23, rammer 24  
Anne fortalte, at der allerede er lavet korrigeringer til det, som står i bilagt (regninger kommet ind mm.) I for-
hold til næste års budget er er kommet korrigeringer til de først udmeldte tal. 
Som det ser ud nu, så går det i balance ved udgangen af 2024 med den viden vi har nu.  
Ønske om at regnskabet/budgettet sendes ud med regnskabsforklaringer – bullits.   
  
 
3. Praktikanter på BGS – hvorfor og hvordan  
Orientering om lærer- og pædagogstuderende på skolen, det er 2 forskellige praktikrammer. 
De pædagogstuderende er lønnede og indgår i normeringen. 
De lærerstuderende – der er to slags praktikker, de er begge ulønnede.  
Det affødte en længere drøftelse om praktikordninger.  
  
 
4. Tysk og fransk – faglighed og udfordringer  
Tysk skal udbyddes, fransk kan tilbydes. Bekymring italesat, da der lige om lidt er et barselsvikariat, hvor 
sproget ikke kan dækkes med uddannet sproglærer.  
En drøftelse af elevernes udbytte af undervisningen i de to fag og hvordan skolen tænker de udfordringer løst 
og hvordan 
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Hvordan skolen ligger kan læses i uddannelsesstatestik UVM, som der er link til via skolens hjemmeside.  
 
 
 
 
5. Elevrådet – hvordan inddrages alle elever?   
Der er 3 elevråd på skolen. Et for hver afdeling, som behandler punkter, som passer til deres alder.  
Indskolingen – afholder 2 møder årligt 
Mellemtrinet – afholder 3 møder årlig, men et aflyst pga sygdom. 
Udskolingen – deltager i fælleselevrådsmødet i kommunen. Udskolingen afholder møde ca. en gang om må-
neden.  
Eleverne bringer på alle tre afdelinger emner til møderne ud over de emner, som er opsamlet af de voksne.  
Spørgsmål om det giver mening at samle de 3 afdelingers elevråd til møder ex. om udearealerne.  
En opfordring til at elever i samme bygning samarbejder på tværs af etager. Holder møder sammen (mel-
lemtrin/udskoling). 
 
 
6. Evt  
Kontaktforældermødet – indhold og form – der meldes tilbage til Emil på mail – første forslag: respekt 
Årsmødet – skal der være en foredagsholder? Digital dannelse, det kommende skolebestyrelsesvalg 
 

Hvordan orienteres kontaktforældrene om pjecen? Forslag til tiltag: at kontaktfolældrefolderen (eller link til 
dem) sendes til alle valgte Kontaktforældre direkte fra skolens side. Derudover forslag til at personalet orien-
teres bedre om Kontaktforældre-rollen. 

 
Mødelederturnus:  
Mary (januar), Poul (februar), Ole Michael (marts), Emil (maj), Anne (juni).  
 
 
Kommende bestyrelsesmøde: 
16. januar 2024 
 
Kommende punkter: 
Rengøringen 
 


